
Po novem letu boljše bo
Med božičnimi in novoletnimi praz-

niki marsikdo želi potegniti črto pod
(ne)doseženim. Slovenska družba je
zaradi znanih razlogov ne le pred go-
spodarskim, ampak predvsem pred
socialnim kolapsom.

Tudi v naši občini so se ljudje
v skladu s svojimi finančnimi sposob-
nostmi odzvali na odkupe stanovanj.
Podatek, da bo občina kmalu imela
približno 700 novih lastnikov stano-
vanj, ki so bili prej le imetniki stano-
vanjske pravice, je po svoje dovolj
zgovoren. Nekaj pa lahko sklepamo
tudi iz deistva, da je večina vseh, ki je
vložila prošnjo za odkup stanovanj,
le-ta odplačala v za njih najugodnej-
šem enem obroku. Ob vsem tem ne
moremo zanemariti resnice, da je ve-
čina novih lastnikov stanovanj zapo-
slenih in ima vsaj kolikor toliko rešen
socialni položaj. Toda kljub vsemu ni
videti srečnega konca za nikogar.
Izropani in obubožani stanovski
skladi. ki naj bi v prihodnje skrbeli za
solidarnostna stanovanja, ter zaradi
zavoženosti s poti normalnega poslo-
vanja več ne bi zmogli. Zato je bila

prodaja stanovanj imetnikom stano-v
vanjske pravice, iz tega zornega kota
izhod v sili. Vse lepo in prav, toda
mnogo ran se bo začelo znova odpi-
rati takrat, ko bo v (povečini) stara
stanovanja treba investirati in jih
s skupnimi močmi obnavljati oziroma
vzdrževati.

Dokler Ijudje ne bomo zboleli, bo
tudi to nekako še šlo. Takrat pa, ko
bo treba v bolnišnico, si bo marsikdo,
ki se je z veseljem »zapufal« za odkup
stanovanja, sam pri sebi rekel, da bo
raje izdihnil, kot svojo plačo odštel za
zdravljenje (bolezni, ki si jih je med
drugim nakopal na delovnem mestu).
Z malce vedrejšimi očmi si bo bolniš-
nico lahko privoščil le tisti, ki že zdaj
na velika usta naznanja, kako zelo se
povečuje prepad med bogatimi in rev-
nimi, sam pa ima toliko pod palcem,
da ni med slednjimi.

Ob tistih, ki niso v Društvu jeznih
varčevalcev, si lahko nekaj malega
obetajo še razlaščcnci. V občini Mo-
ste-Polje so na sekretariat za občo
upravo dobili 200 vlog za vračilo ne-
premičnin in čeprav so zavezanci za

vračanje nepravično odvzetega pre-
moženja sekretariati za gospodarstvo,
kmetijstvo in občo upravo, na občini
pričakujejo, da bodo v treh mesecih
dobili podrobnejša navodila od repu-
blike in nato v najkrajšem času ukre-
pali, tako da bi tam, kjer je to mo-
goče, nepremičnine vrnili v naravi in
predvsem tako, da ne bi povzročali
novih krivic. Da bi razlaščenci lahko
dobili denarno izplačilo, naj ne priča-
kujejo niti največji optimisti, kajti
banke, ki bi že vse po vrsti morale
zapasti v likvidacijski postopek, ker
nimajo deviz za svoje vernike, nimajo
niti tolarjev. Sicer pa naj vse, ki so
vloge za vračilo nepremičnih oddali,
pomirimo vsaj z eno novico, in sicer
s to, ki jo je povedala sekretarka se-
kretariata za občo upravo na občini
Moste-Polje, Vesna Mišič, da so
vloge začeli obravnavati v skladu
s starim zakonom, ki še velja in da je
še zmeraj več kot leto dni časa za
oddajo zahtevka.

Na občini se bodo v kratkem dogo-
vorili tudi za delovanje dežurne
službe, ki bo razen ob sredah, infor-

macije o denacionalizaciji po telefonu
in osebno dajala tudi neki drugi dan
- najverjetneje bo to ob četrtkih.

Stvari se vendarle premikajo. Samo
priznati nas še morajo in podpreti
z močnimi finančnimi injekcijami.

Tako tudi bo in samo to nas> lanito
reši. V nasprotnem primeru nas niti
bog ne bo mogel več. Zato pa držimo
vsaj fige v žepih in si zapojmo tisto:
»Po novem letu boljše bo...«

Pa srečno! Milan Skledar


